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Bakalář je málo

Fórum čtenářů

Ať se za vzdělání platí!

Ministryně Buzková by určitě nechtěla mít titul "juc" či něco podobného. Nevím, jaké má představy o využití bakalářů ve
větším počtu než malém. Jsou to totiž lidé, kteří ukončí více či méně všeobecná studia a odcházejí ze školy v době, kdy
se mají specializovat. Já jako zaměstnavatel bych si vybral buď kompletního inženýra či doktora se specializací, která
mi vyhovuje, nebo středoškoláka, jenž má v podstatě stejné znalosti jako bakalář, avšak za méně peněz. Až budou
stát bakaláři ve frontě na pracovním úřadě, paní Buzková už asi ministryní nebude. A protože je hotový doktor, nebude
muset ani stát v té frontě s bakaláři. Vše podle hesla: "Koza sežraná a vlk zůstává hladový." Hlavně ne žádné školné.
Že už to není sociálním demokratům trapné!
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